
Jednání osadního výboru Radešov 

( zápis č. 1/ 2012 ) 

Dne : 27.1.2012 

Přítomni : M. Pohlová, J. Krtička, M. Seidlová + 3 hosté 

Jednalo se o výjezdní zasedání v nově provozované hospůdce Na hrázi v Hlavňově. 

Projednávané body: 

1. Vláďa Seidl nám vysvětlil princip systému rozdělování financí od města na údržbu, 
kulturní a investiční akce. 

2. Projednávali jsme situaci možné odstavné plochy u tiskárny Resl z hlediska 
případného napojení přes potok a opravy současného zábradlí. Jaký je plán? 

3. Navrhujeme zvážit účast zástupce města na některé z dalších jednání OV, současně s 
účastí Marka Voborníka,starosty SDH. 

Za osadní výbor zapsal J.Krtička 

 


